

**Gleniviso Investments Ltd**  
Archiepiskopou Makariou III, 155

Proteas House, 5-th floor,  
3026, Limassol, Cyprus

To whom it may concern

On the basis of the Sales and Marketing Agreement of January 1, 2016 (the Agreement) signed between Gleniviso Investments Ltd., a company organised under Cypriot Law with registration number HE 343391 and with its offices at: Archiepiskopou Makariou III, 155, Proteas House 5-th floor, 3026 Limassol, Cyprus, and Concrete Canvas Limited, a company organised under English Law with registration number 5537361 and with its offices at: Unit 3, Block A22, Treforest Industrial State, Pontypridd, Cardiff, CF37 5SP UK, Gleniviso Investments Ltd. hereby confirms that Limited liability company Concrete Canvas Russia, a company organised under the Law of Russian Federation with registration number 1167746458142 and taxpayer number 9710011701 and with its offices at: Nikol'skaya street, 10, 6-th floor, office 50, 109012 Moscow, Russian Federation, has exclusive rights to sales, marketing and storing of Concrete Canvas on the territory of the Russian Federation. Limited liability company Concrete Canvas Russia is authorized to be the official representative of Gleniviso Investments Ltd., to enter into negotiations with all parties concerned and act in its name.

Для представления по требованию

На основании Соглашения о Продажах и Маркетинге от 1 января 2016 г. (далее – Соглашение), заключенного между Гленивизо Инвестментс Лтд., компанией, организованной по законам Кипра, с регистрационным номером HE 343391 и с адресом местонахождения: ул. Архиепископа Макариоса, III, 155, Протеас Хаус, 5-й этаж, 3026, Лимассол, Кипр, и Конкрит Кэнвас Лимитед, компанией, организованной в соответствии с законами Англии, с регистрационным номером 5537361 и с адресом местонахождения: секция 3, блок А22, промышленная зона Трефорест, Понтипридд, Кардифф, CF37 5SP, Соединенное королевство, Гленивизо Инвестментс Лтд. наделяет Общество с ограниченной ответственностью Конкрит Кэнвас Раша, компанию, организованную и действующую в соответствии с законодательством Российской Федерации, с регистрационным номером ОГРН 1167746458142, ИНН 9710011701 и с адресом местонахождения: Российская Федерация, 109012 г. Москва, ул. Никольская, д.10, 6-й этаж, комната 50, эксклюзивными правами осуществлять продажи, маркетинг, хранение и продвижение продукции Конкрит Кэнвас на территории Российской Федерации; быть ее представителем и вести переговоры от ее имени со всеми заинтересованными сторонами.

Signature  
Stamp



20.06.16